
 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de schriftelijke vragen ex art. 

38 RvO van de heer A. Sijbolts van de Stadspartij betreffende handhaving bij 

4 mijl. De brief van de vragensteller treft u als bijlage aan. 

 

Context 

In de brief van de heer A. Sijbolts wordt gerefereerd aan een situatie die in 

Haren speelde voorafgaand aan en tijdens de 4 Mijl van Groningen op 13 

oktober 2019. Tijdens de opbouwfase van het evenement hebben 

toezichthouders van de gemeente het parcours gecontroleerd. Bij de controle 

werd duidelijk dat aan het parcours een tent en tappunt was ingericht 

waarvoor geen evenementenvergunning was verleend. Er is besloten hierop te 

handhaven omdat de tent en het tappunt de doorgang op dit smalle stuk langs 

de route beletten en de veiligheid van bezoekers in gevaar zou kunnen 

brengen. 

 

1. Is het College het met ons eens dat de oude afspraken van de 

gemeente Haren nog steeds van kracht zijn of is er inmiddels een 

nieuwe verordening die eist dat ondernemers een vergunning moeten 

hebben? 

Op het grondgebied van de voormalige gemeente Haren geldt de 

Algemene Plaatselijke Verordening gemeente Haren 2014. Deze 

verordening is vastgesteld door de gemeenteraad van de voormalige 

gemeente Haren. Op grond van artikel 2:25 van deze verordening is 

het verboden een evenement te organiseren zonder een vergunning. 

Een nieuwe Algemene Plaatselijke Verordening is nog niet 

vastgesteld. Afspraken waarbij ondernemers extra activiteiten op de 
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openbare weg mogen uitvoeren zonder vergunning zijn niet bij ons 

bekend. 

 

2. Kan het College aangeven wanneer een nieuwe verordening wordt 

vastgesteld door de gemeenteraad met betrekking tot het aanvragen 

van vergunningen voor horeca activiteiten tijdens evenementen? 

De gemeenteraad is bevoegd verordeningen vast te stellen. Op dit 

moment wordt, in het kader van harmonisatie van regelgeving 

vanwege de herindeling, een nieuwe Algemene Plaatselijke 

Verordening voorbereid. Wij beogen deze verordening in het najaar 

van 2020 aan uw raad voor te leggen. 

 

3. Is het College voornemens om de ondernemers uit de voormalige 

gemeente Haren mee te nemen in de voorbereiding op het vaststellen 

van het nieuwe vergunningstelsel? Zo ja op welke wijze en op welke 

termijn gaat dat gebeuren? 

Op dit moment wordt veel nieuwe regelgeving en beleid voorbereid 

vanwege de herindeling. We streven ernaar om betrokkenen hierover 

tijdig te informeren. Per onderwerp bekijken we of het onderwerp zich 

leent voor inspraak en wat een geschikte wijze is. We geven dit proces 

nu en in 2020 vorm. 

 

4. Krijgt de betrokken ondernemer een boete? 

Nee, de betrokken ondernemer krijgt geen boete. 

 

5. Het lijkt ons gepast dat het College excuses aanbiedt aan de betrokken 

ondernemer als blijkt dat de afspraken van de voormalige gemeente 

Haren nog rechtsgeldig waren op 13 oktober jl. 

Gezien de onveilige situatie en de beantwoording onder 1. Zien wij 

geen aanleiding om de betrokken ondernemer excuses aan te bieden. 

Wij vertrouwen er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

de burgemeester,     de secretaris, 

Koen Schuiling     Diana Starmans 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


